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P R O T O K Ó Ł  NR  LIX/2023 
 

z obrad sesji Rady Gminy w Zakrzewie z dnia 28 września 2023 roku 
 
 
Ad. 1. Otwarcie LIX sesji Rady Gminy. 
W dniu 28 września 2023 roku w sali konferencyjnej Urzędu Gminy w Zakrzewie odbyły się 
obrady LIX sesji Rady Gminy. 
Posiedzenie rozpoczęto o godz. 9.00, a zakończono o godz. 10.00. 
Przewodniczący Rady Janusz Stawczyk powitał osoby uczestniczące w sesji: 

1) Radnych, 
2) Sołtysów, 
3) Wójta Leszka Margasa, 
4) Sekretarza Gminy Bernadetę Domińczak, 
5) Skarbnika Gminy Agnieszkę Świątkowską.  

 
Ad. 2. Stwierdzenie quorum. 
Przewodniczący Rady Janusz Stawczyk stwierdził quorum do podejmowania prawomocnych 
uchwał. 
O godz. 10.00 obecnych 14 radnych. Nieobecni: Marek Jemioł.  
 
Ad. 3. Przyjęcie porządku obrad. 
Przewodniczący Rady zapytał czy ktoś z radnych wnosi uwagi do proponowanego porządku 
obrad. 
Uwag nie było. 
Następnie poddał pod głosowanie porządek obrad. 
W wyniku głosowanie 14 radnych głosowało za 0p, 0w. 
 
Porządek obrad przedstawia się następująco: 

1. Otwarcie LIX sesji Rady Gminy.  
2. Stwierdzenie quorum. 
3. Przyjęcie porządku obrad. 
4. Przyjęcie Protokołu: Nr LVIII/2023 z dnia 31 sierpnia 2023 roku. 
5. Wystąpienie gości zaproszonych. 
6. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy 

Zakrzew na lata 2023 – 2029. 
7. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Budżetowej Gminy Zakrzew na 2023 rok. 
8. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie w drodze bezprzetargowej 

umowy najmu części działki oznaczonej ewidencyjnie nr 123/2, obręb Zatopolice. 
9. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Wójta Gminy  

w Zakrzewie. 
10. Podjęcie uchwały o zmianie uchwały Nr LIV/452/2023 Rady Gminy w Zakrzewie z dnia 

23 maja 2023 r. w sprawie ustalenia cen i opłat za usługi przewozowe osób  
w autobusach komunikacji gminnej w Zakrzewie oraz w sprawie ustalenia wysokości 
opłat dodatkowych i opłaty manipulacyjnej. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie w drodze bezprzetargowej 
umowy najmu części dachu budynku: Publicznej Szkoły Podstawowej w Bielisze, 
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Bielicha, ul. Przytycka 184, 26-600 Radom stanowiących własność Gminy Zakrzew  
na czas nieokreślony. 

12. Sprawozdanie Wójta z pracy między sesjami. 
13. Wolne wnioski. 
14. Zamknięcie obrad LIX sesji Rady Gminy.  

 
Ad. 4. Przyjęcie Protokołu: Nr LVIII/2023 z dnia 31 sierpnia 2023 roku. 
Przewodniczący Rady zapytał, czy ktoś z radnych wnosi uwagi do Protokołu. 
Uwag nie było. 
Następnie poddał pod głosowanie w/w protokół. 
Rada w obecności 14 radnych – 14 głosów za, bez zastrzeżeń i uwag przyjęła protokół. 
 
Ad. 5. Wystąpienie gości zaproszonych. 
Zaproszeni goście (Roman Frąk, Mirosław Ślifirczyk) nie przybyli na sesję. 
 
Ad. 6. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy 
Zakrzew na lata 2023 – 2029. 
Pani Skarbnik Agnieszka Świątkowska zapoznała radnych z uzasadnieniem do uchwały.  
W Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Zakrzew dokonano aktualizacji prognozowanych 
dochodów, wydatków, przychodów oraz rozchodów. 
Dochody po zmianie wynoszą 88 158 338 zł, wydatki po zmianie wynoszą 97 428 970 zł. 
Planowana kwota długu nie uległa zmianie. Wskaźniki kształtują się na bezpiecznym poziomie. 
Przewodniczący Rady zapytał o opinię komisji finansowej. 
Przewodnicząca Komisji Krystyna Stachura poinformowała, że komisja jest za przyjęciem 
uchwały. Uwag nie wnosi. 
Przewodniczący Rady zapytał, czy są uwagi do w/w uchwały. 
Pytań i uwag nie było. 
Następnie poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
W wyniku głosowania 14 radnych głosowało za, 0p, 0w. 
- Imienny wykaz stanowi załącznik do protokołu - 
 
Ad. 7. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Budżetowej Gminy Zakrzew na 2023 
rok. 
Pani Skarbnik Agnieszka Świątkowska zapoznała radnych z uzasadnieniem do uchwały.  
Przewodniczący Rady zapytał o opinię komisji finansowej. 
Przewodnicząca Komisji Krystyna Stachura poinformowała, że komisja jest za przyjęciem 
uchwały. Uwag nie wnosi. 
Przewodniczący Rady zapytał, czy są uwagi do w/w uchwały. 
Pytań i uwag nie było. 
Następnie poddał pod głosowanie projekt uchwały wraz z uzasadnieniem. 
W wyniku głosowania 14 radnych głosowało za, 0p, 0w. 
- Imienny wykaz stanowi załącznik do protokołu - 
 
Ad. 8.  Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie w drodze bezprzetargowej 
umowy najmu części działki oznaczonej ewidencyjnie nr 123/2, obręb Zatopolice. 
Przewodniczący Rady zapoznał radnych z uchwałą. Następnie Pan Wójt uzupełnił wypowiedź 
Przewodniczącego. 
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Przewodniczący Rady zapytał o opinię komisji rolnej. 
Przewodniczący Komisji Tadeusz Pikiewicz poinformował, że komisja nie jest za przyjęciem 
uchwały.  Dodał również, że przez działkę przechodzi linia energetyczna. 
Przewodniczący Rady zapytał, czy są uwagi do w/w uchwały. 
Pytań i uwag nie było. 
Następnie poddał pod głosowanie projekt uchwały wraz z uzasadnieniem. 
W wyniku głosowania 0 radnych głosowało za, 14p, 0w. 
- Imienny wykaz stanowi załącznik do protokołu - 
 
Ad. 9. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Wójta Gminy  
w Zakrzewie. 
Przewodnicząca Komisji Skarg, wniosków i petycji Pani Aneta Pytka przedstawiła treść skargi. 
Następnie poinformowała, że komisja na swoich posiedzeniach uznała skargę za bezzasadną. 
Następnie Przewodniczący Rady zapytał, czy ktoś z radnych ma uwagi do uchwały.  
Pytań i uwag nie było.  
Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
W wyniku głosowania 14 radnych głosowało za, 0p, 0w. 
- Imienny wykaz stanowi załącznik do protokołu – 
 
Ad. 10. Podjęcie uchwały o zmianie uchwały Nr LIV/452/2023 Rady Gminy w Zakrzewie  
z dnia 23 maja 2023 r. w sprawie ustalenia cen i opłat za usługi przewozowe osób  
w autobusach komunikacji gminnej w Zakrzewie oraz w sprawie ustalenia wysokości opłat 
dodatkowych i opłaty manipulacyjnej. 
Pani Skarbnik Agnieszka Świątkowska zapoznała radnych z projektem uchwały. W związku  
z tym, że Urząd Marszałkowski przewiduje nabór na dopłaty do przewozów autobusowych  
z tytułu honorowania ulg ustawowych powyższa uchwała została dostosowana do ustawy. 
Zostały w niej uwzględnione wszystkie ulgi - dodano ulgę w wysokość 51% i 33%.    
Następnie Przewodniczący Rady zapytał, czy ktoś z radnych ma uwagi do uchwały.  
Pytań i uwag nie było.  
Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
W wyniku głosowania 14 radnych głosowało za, 0p, 0w. 
- Imienny wykaz stanowi załącznik do protokołu – 
 
Ad. 11. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie w drodze bezprzetargowej 
umowy najmu części dachu budynku: Publicznej Szkoły Podstawowej w Bielisze, Bielicha, 
ul. Przytycka 184, 26-600 Radom stanowiących własność Gminy Zakrzew na czas 
nieokreślony.  
Pani Sekretarz Bernadeta Domińczak przedstawiła radnym uchwałę. Do wyłącznej właściwości 
Rady Gminy należy podejmowanie uchwał w sprawach majątkowych Gminy na czas dłuższy 
niż 3 lata. Umowa z firmą ITNET była zawarta i obowiązywała do 31 sierpnia 2023 roku. Firma 
wystąpiła o przedłużenie umowy. Wynajmowana część dachu przeznaczona jest na lokalizację 
anten, za pośrednictwem których świadczone są usługi internetowe dla mieszkańców oraz 
publicznej placówki.     
Następnie Przewodniczący Rady zapytał, czy ktoś z radnych ma uwagi do uchwały.  
Pytań i uwag nie było.  
Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
W wyniku głosowania 14 radnych głosowało za, 0p, 0w. 
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- Imienny wykaz stanowi załącznik do protokołu – 
 
Ad. 12. Sprawozdanie Wójta z pracy między sesjami. 
Pan Wójt zabrał głos i przedstawił sprawozdanie z pracy między sesjami: 
 
- została podpisana umowa na  drogę Gulin – Jankowice – wartość zadania – 1.100.000 zł; 
 
- dostaliśmy dofinansowanie w kwocie 1 mln zł na budowę sali gimnastycznej w PSP w Woli 
Taczowskiej; 
 
- niebawem nastąpi wymiana lamp na drodze wojewódzkiej DW 740 (166 lamp); 
 
- trwa przetarg na wymianę lamp od Milejowic do Gulinka (106 lamp). Oznacza to, że w tym 
roku zostanie wymienionych 471 lamp; 
 
- została wykonana inwentaryzacja lamp, które jeszcze należy wymienić – ok. 1800 lamp  
do wymiany; 
 
- został złożony wniosek na kwotę 3.300.000 zł na wymianę pozostałych lamp na ledowe. 
Udział własny Gminy to 600.000 zł, jeśli otrzymamy środki na wymianę lamp; 
 
- planujemy od 1 listopada włączenie oświetlenia ulicznego w godzinach nocnych (od zachodu  
do wschodu słońca); 
 
- została zakończona przebudowa drogi w Dąbrówce Nagórnej, ul. Kościelna; 
 
-  trwa II procedura przetargowa na budowę sali w PSP w Woli Taczowskiej. Wpłynęło 10 ofert. 
Po dzisiejszej sesji zostanie rozstrzygnięty przetarg. Planowane oddanie sali do użytku  
to grudzień 2024 roku; 
 
- 17 września 2023 roku odbyły się w Taczowie zawody sportowo-pożarnicze jednostek  
z terenu Gminy Zakrzew; 
 
-  w Gustawowie odbyły się II zawody wędkarskie o puchar Wójta. Organizatorem tych 
zawodów było koło wędkarskie „Rybaczek”; 
 
- Gmina Zakrzew została laureatem Super Lidera w kategorii Transport Publiczny; 
 
- w sobotę odbędzie się uroczyste oddanie strażnicy w Jaszowicach – Kolonii; 
 
-  niebawem ruszy remont drogi w Gulinie; 
 
- budowa sieci gazowej (Dąbrówka Nagórna, Kozinki, Wola Taczowska, Nieczatów, Mleczków 
oraz Zakrzew) – w pierwszym tygodniu będą rozstrzygnięte przetargi; 
 
- proszę o zgłaszanie awarii oświetlenia ulicznego; 
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- apeluję o udział w wyborach oraz referendum; 
  
- wszystkie informacje odnośnie wyborów umieszczone są na BIP Urzędu Gminy w Zakrzewie; 
 
- powstały 2 nowe lokale wyborcze w Mleczkowie oraz w Zakrzewskiej Woli; 
 
- od 1 października 2023 roku ulega zmianie rozkład jazdy autobusów; 
 
- w czwartek o godz. 16.00 w świetlicy w Zakrzewskiej Woli odbędzie z spotkanie  
z projektantem przebudowy  drogi wojewódzkiej oraz przedstawicielem MZDW. 
 
 
Ad. 10. Wolne wnioski. 
 
Sołtys Anna Sałkiewicz – czy przystanek na Nieczatowie może być wykorzystany dla Publicznej 
Komunikacji Zakrzew? Wtedy mieszkańcy nie musieliby się udawać na przystanek do Kozinek. 
 
Wójt – większość mieszkańców Nieczatowa korzysta z autobusu nr „6”, poza tym przystanek 
ten nie jest po trasie autobusów Publicznej Komunikacji Zakrzew. 
 
Sołtys Anna Sałkiewicz – czy jest możliwość wykonania oświetlenia ulicznego drogi 
wewnętrznej na Nieczatowie, ponieważ powstały nowe słupy na których jest sieć 
światłowodowa? 
 
Wójt – 3 lata temu był robiony projekt oświetlenia, wtedy nie było zgody mieszkańców na 
postawienie słupów. Teraz jest już lista kolejnych chętnych na projektowanie oświetlenia 
ulicznego. Jeśli mieszkańcy Nieczatowa wyrażają chęć to zostaną wpisani na listę. Wtedy 
muszą również wykonać projekt oświetlenia na swój koszt.   
 
Sołtys Anna Sałkiewicz – czy będą zakupione tablice ogłoszeń? 
 
Wójt – tablice nie zostały zakupione. Do tej pory obowiązywała zasada, że radny z sołtysem 
organizowali tablicę we własnym zakresie na swoim terenie.   
 
Radny Roman Stępień – proszę o uwzględnienie wycinki drzew przy ulicy Poziomki w Bielisze. 
 
Wójt – musi być zgoda właściciela działki. 
 
Sołtys Katarzyna Grduk – czy jest możliwość uruchomienia komunikacji z Cerekwi do Urzędu 
Gminy w Zakrzewie? Mieszkańcy nie mają czym dojechać. 
 
Wójt – z Cerekwi można dojechać autobusem nr „101” do Okulickiego, a następnie przesiąść 
się w autobus nr „100”. 
 
Sołtys Józef Górka – Panie Wójcie dlaczego nie zostałem powiadomiony o zebraniu  
z mieszkańcami? 
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Wójt – nie ja byłem organizatorem zebrania. Organizatorem zebrania byli mieszkańcy. 
 
Radna Krystyna Stachura – co z budową sieci gazowej w Zakrzewskiej Woli i Marianowicach? 
 
Wójt – konsultacje, które odbędą się w najbliższym czasie odnośnie przebudowy drogi DW 740 
umożliwią uzgodnienie lokalizacji sieci gazowej. Było takie założenie, że projekt budowy drogi 
musi być uzgodniony z mieszkańcami oraz dyrekcję MZDW wtedy projektanci wskażą 
lokalizację sieci gazowej 
 
Więcej wniosków nie było.  
 
Ad. 11. Zamknięcie obrad LIX sesji Rady Gminy. 
Przewodniczący Rady Janusz Stawczyk w związku z wyczerpaniem porządku obrad o godz. 
10.00 zamknął LIX sesję Rady Gminy. 
    
 
 
 
   Protokolant:                                                                Przewodniczący Rady Gminy 
 
Marta Podgórska                                                                    Janusz Stawczyk 


